

الرقم: ١٥٠٨/٦٠٩/٨

التاريخ: 2018/12/

٣١

الموافق: ١٤٤٠ / ربیع الآخر / ٢٣

Circular

رقم (١٧٥)

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,,,

By virtue to the provisions of Article (15/b/14) of Listing Securities Directives and the Disciplinary Actions Policy which was endorsed thereof by the ASE Board of Directors on 21/6/2018.

Please be informed that the ASE will suspend trading on the shares of the following companies for non-paying the due fees and charges as of Wednesday 2/1/2019 until they pay all due fees and charges:

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد,,,

نظراً لعدم قيام الشركات أدناه بتسديد المستحقات المالية المترتبة عليها للبورصة، وفي ضوء سياسة الاجراءات التأديبية التي أقرها مجلس إدارة بورصة عمان في جلسته المنعقدة بتاريخ 2018/6/21 والمستندة لأحكام المادة (15/ب/14) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في

بورصة عمان لسنة 2018.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم ايقاف التداول بأسهم الشركات المبينة أدناه اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق 2019/1/2، وإلى حين قيام الشركات بتسديد المستحقات المالية المترتبة عليها للبورصة.

Company's Name	الرمز الحرفى Symbol	اسم الشركة	الرقم No.
ALENTKAEYA FOR INVESTMENT&REALESTATE DEVELOPMENT COMPANY PLC	ENTK	الإنتقالية للاستثمار والتطوير العقاري	1
SURA DEVELOPMENT & INVESTMENT PLC	SURA	سُرى للتنمية والإستثمار	2

Company's Name	الرمز الحرفى Symbol	اسم الشركة	الرقم No.
Jordanian CO. For Developing & Financial Investment	JDFI	الأردنية للتطوير والاستثمار المالي	3
ARAB ELECTRICAL INDUSTRIES	AEIN	العربية للصناعات الكهربائية	4

As well, the ASE will continue suspending the shares of COMPREHENSIVE MULTIPLE PROJECT COMPANY (INOH) for non-paying the due fees and charges. The shares of INOH company shall continue be available for trading in the Unlisted Securities Market (OTC).

كما سيتم استمرار ايقاف التداول بأسهم الشركة المتكاملة للمشاريع المتعددة (INOH) والتي لم تقم بتسديد المستحقات المالية المرتبة عليها للبورصة، واستمرار تداولها من خلال سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC).

With All Respect

Nader Azar

The CEO

CC: Jordan Securities Commission
Securities Depository Center
Above mentioned companies
Operations department

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،



نادر عازر
المدير التنفيذي

* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.
- مركز إيداع الأوراق المالية.
- الشركات المذكورة أعلاه.
- دائرة العمليات